
 

 

CONFIDENTIAL 

 

Damien Green 
Chairman (non-executive), Manulife Financial Asia 
Limited 

Damien Green is Chairman (non-executive) of Manulife Asia’s 
Regional Holding Company, Manulife Financial Asia Limited. 

Prior to being appointed to his current role, Damien was 
President and Chief Executive Officer, Manulife Asia and before 
that CEO of Manulife Hong Kong and Macau (Manulife 
International Limited).  

Damien has 22 years of leadership experience across the Asia-
Pacific, including as President of Manulife Asia; CEO of Manulife 
Hong Kong and Macau; President and CEO of MetLife Korea; 
Regional Executive overseeing MetLife’s Hong Kong, Malaysia 
and Vietnam operations; CEO of AIA Group Corporate Solutions 
(group life, health and pension businesses across Asia); CEO of 
AIA Australia; and CEO of MetLife Australia. Before this, he also 
held key leadership positions in the Australian superannuation 
sector before which he held a number of elected and non-elected 
leadership roles in the sphere of industrial relations working for 
the Australian Workers’ Union of Employees.  

Damien is a member of the Board of Directors of the Hong Kong 
Financial Services Development Council (FSDC) and is a past 
Chairman of the Hong Kong Life Insurance Council and the 
Governing Council of the Hong Kong Federation of Insurers.  
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CONFIDENTIAL 

戴明鈞 
宏利亞洲非執行主席 

戴明鈞現為宏利亞洲非執行主席。 

在擔任現職前，戴先生曾出任宏利亞洲總裁兼首席執行官及宏利

香港及澳門行政總裁。 

戴先生在亞太區擁有 22 年的豐富領導經驗，包括曾任大都會人壽

韓國分公司總裁兼行政總裁，並擔任大都會人壽區域主管，負責

管理該公司於香港、馬來西亞及越南的業務。此外，他亦出任友

邦保險區域主管，負責區内團體人壽、醫療及公積金業務，亦擔

任過友邦保險澳洲分公司及大都會人壽澳洲分公司的行政總裁。

在此之前，戴先生曾在澳洲的退休金行業擔任過多項領導要職及

勞資關係領域的多個選舉和非選舉領導職務。 

戴先生曾獲選為香港保險業聯會轄下壽險總會主席，並於 2023 年

1月獲委任為香港金融發展局董事會成員。 

 

 
 

(2023年 7月更新) 

 


